
Referat fra bestyrelsesmøde d. 14. December kl. 19.00 på friskolen. 
Fremmødte: Rikke B., Kaare, Jakob, Mona, Henrik, Rikke F. og Jonna 
 

A. Til orientering. 
 

Nyt fra udvalg. 
Der skal først evalueres efter nytår. 
På legepladsen er der problemer med "Edderkoppe-nettet". Stolperne rådner og midterstolpen er for 

høj derfor bruger børnene den ikke længere. Måske skal den væk. Der skal være møde omkring 

arbejdsdage/legepladsen i februar. Mona indkalder til møde. Hun sender et udspil ud til datoer for 

arbejdsweekend. 

 

Nyt fra skolen. 
Der er lavet trivselsundersøgelse og dette er de ved at tælle op på det. Dette kommer op på 

hjemmesiden. Der vil blive arbejdet med fokuspunkter udfra resultaterne i klasserne. Eleverne 

inddrages i dette arbejde. 

Der har været besøg af Janet (tilsyn) i onsdags. Hun var med til arbejdet med FNs Verdensmål og 

Børnemøde. 

Der har været revision samme dag. Det har været en ret fin oplevelse. 

Der holdes julefest på mandag for børnene som belønning for deres gode arbejde. 

Smartboards er så op, men de fungerer ikke optimalt. Samtidig er whiteboards ikke kommet op. 

Der laves skemaændringer efter jul. Dette på baggrund af erfaringer fra det sidste halve år. 

Der er tilgang af børn i skolen lige nu. Flere ønsker at komme ind. Mona har møde med forældre og 

børn og får en snak om forventninger. 

 

Nyt fra børnehaven. 
Der er søgt fonde omkring El-lad cykel. Der er givet tilsagn fra Friluftsrådet. Så dette skal der 

investeres i. De ønsker at gøre brug lokal cykelhandel, da det er lettere ift. service og andet. Mona 

vil evt. kontakte Friluftsrådet og forhøre om det er et krav at der købes ved den side der er i 

ansøgningen. 

Der er flere fonde der skal søges til. 

Kim Fiskbæk vil sætte kakkelovn op i bålhuset. Sammen med Thomas sørger de for at der er styr 

på. 

Et aktivt forældreråd. 

Der søges en pædagogisk assistent. 

 

B. Til beslutning vedr. børnehaven. 
 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde.   

Jonna eftersender alle referater til Mona. Det lader til at der er et par mangler. 

 

2. Evt. 

     

C. Til beslutning vedr. skolen. 
 



1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde. 

 

2.  Julemarked evaluering 
Det var godt besøgt. Godt salg helt generelt. 

Måske værksteder er noget der skal være lidt mere af. 

"Koncerten" vil vi gerne beholde. Skolen har evalueret lidt ift. fremtiden og måske kunne det være 

med bankospil og rundstykker. 

 

3. Godkendelse af budget 1. gang 

Budget gennemgås. Der drøftes lønstigning og elevantal/børnetal og dette rettes til i 

budgettet. 

Budget godkendes første gang. 

 

4. Evt. 

Der kommer nok nogle ændringer i betalingen for brug af Sognegården, da der er 

planer om mindre tilskud. 

Revisor kommer og fremlægger budget til generalforsamlingen den første gang. 
 

 

Tak for godt møde 

Sekretæren 

 

Bestyrelsesmøder 

8/2-24 Thomas 

7/3-24 Henrik 

21/3-24 Generalforsamling 

18/4-24 Kaare 

23/5-24 Jakob 

 

                     


